
ПРОТОКОЛ № 5 
загальних зборів колективу 

ДПТНЗ «Бориспільський ПЛ»

від 23 червня 2022року

Присутні: 64 чоловіки 
Голова зборів: Хморук В.Ю.
Секретар: Севрук Л.І.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Звіт голови профкому про діяльність профспілкового комітету в 
поточному році.

2. Звіт директора ліцею Динька Володимира Анатолійовича перед 
педагогічним колективом та громадськістю про свою діяльність в 2021- 
2022 навчальному році.

І. СЛУХАЛИ
Хморук В.Ю. (голову профспілкового комітету ліцею)
Вероніка Юріївна нагадала присутнім, що профспілка ліцею входить до 

складу профспілки нафтогазової промисловості і в своїй роботі керується 
відповідними статтями Конституції України та законом України «Про 
професійні спілки». Наголосила, що профспілка є незалежною в своїй 
діяльності, яка будується на демократичних засадах.

Результат роботи в будь-якому колективі визначається в значній мірі 
морально-психологічним кліматом в цьому колективі. І от саме забезпеченню 
здорового мікроклімату в колективі має бути підпорядкована діяльність ж  
профкому, так і адміністрації ліцею.

Важливою складовою соціального захисту працівників є їх 
проінформованість про останні нормативно-правові акти та події, що 
відбуваються у проспілковій організації.

І. ВИСТУПАЛИ
1. Кравчук О.А. (викладач спецдисциплін)

Олександр Анатолійович зауважив, що робота голови та членів 
профспілкового комітету виконується на належному рівні та запропонував 
голосувати присутніх за склад комісії незмінним.

І. УХ ВАЛИЛИ
1. Роботу профкому ліцею за звітний період визнати задовільною.
2. Залишити склад профспілкового комітету незмінним
- голова профспілкового комітету Хморук В.Ю.



- члени комісії: Страдна І.В., Заліщук Н.В., Соя Л.В., Павлюк С.Є., 
Таравський І.К., Динько І.В.

- члени ревізійної комісії: Тарноруцька-Єрмак С.В., Шаповал Л.О., 
Надточий О.М.

II. СЛУХАЛИ
2. Хморук В.Ю. (голову профспілкового комітету ліцею)
Вероніка Юріївна звернула увагу присутніх на те, що директор ліцею 

Динько Володимир Анатолійович щороку звітує перед колективом про 
здобутки протягом навчального року.

Звіт проводиться відповідно до наказу Головного управління освіти і 
науки Київської обласної державної адміністрації від 06.05.2005р. № 142 «Про 
порядок звітування керівників освітніх закладів про свою діяльність перед 
педагогічним колективом та громадськістю».

2. Динька Володимира Анатолійовича (директора ліцею)
Володимир Анатолійович зазначив, що справитися з основними 

завданнями вдалося завдяки єдності дій адміністрації і колективу. Саме плідна 
співпраця команди однодумців, якою є колектив ліцею, забезпечила якісне 
функціонування освітнього закладу в 2020-2021 навчальному році.

Освітній процес проходить відповідно до річного та перспективного 
планів роботи ліцею і виступаючий дав вичерпну характеристику кожному з 
напрямів діяльності:

- навчально-виробнича робота,
- навчально-виховна робота;
- методична робота;
- естетичне оформлення приміщень та території закладу освіти;
- надходження та використання коштів спеціального фонду.

(звіт додається)

II. ВИСТУПАЛИ
1. Дерунець В.П. (майстер виробничого навчання)
Вячеслав Павлович звернув увагу присутніх на той факт, що основне 

наше завдання -  це якісна підготовки кваліфікованого робітника. А забезпечити 
цю підготовку неможливо без оновлення і модернізації матеріально-технічної 
бази. І ось саме у вирішенні цієї проблеми завжди знаходиться порозуміння з 
директором. Вже багато зроблено, але немало невирішених питань. Тому 
побажав Володимиру Анатолійовичу не зупинятись на досягнутому і 
запропонував оцінити роботу директора «задовільно».

2. Заліщук Н.В. (соціальний педагог)
Наталя Василівна однозначно схвалила керівну і господарську діяльність 
директора. Зазначивши, як багато важить на сьогоднішній день 
інформаційне забезпечення освітньо-виховного процесу. Завжди знаходяться



кошти на методичні посібники, на періодику. Вирішуються питання 
забезпечення освітньо-виховного процесу літературою.

З Володимиром Анатолійовичем завжди легко знайти порозуміння і 
отримати допомогу у вирішенні практично всіх виробничих питань.

Запропонувала оцінити роботу директора «задовільно».
4. Федюрко Г.М. (майстер виробничого навчання)

Галина Михайлівна І коли ти бачиш, що твій керівник завжди в курсі 
всього, що відбувається в закладі освіти, вболіває і за справу, і за кожного з 
членів колективу, то в самого постійним є бажання виконувати роботу 
якнайкраще. Виступаючи побажала Володимиру Анатолійовичу і надалі 
продовжувати роботу по оновленню матеріально-технічної бази навчальних 
майстерень. Запропонувала оцінити роботу директора «задовільно».

Оцінити роботу директора ліцею Динька Володимира Анатолійовича 
«задовільно» на основі загального відкритого голосування (в голосування 
взяли участь присутні -  64 чол., з них: оцінили роботу «задовільно» - 62 чол.,

П.УХВАЛИЛИ

«незадовільно» - 2 чол.)

Голова зборії

Секретар

В.Ю.Хморук

Л.І.Севрук


